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Betreft: Parkeerbeleid Enschede Centrum

Geachte leden van de Enschedese gemeenteraad,

Met ingang van 1 januari 2024 is het parkeerbeleid in het centrum van Enschede gewijzigd. Inwoners 
van de binnenstad kunnen niet meer in de binnenstad parkeren en worden verwezen naar de 
parkeergarages waar ze een parkeerabbonement aan kunnen vragen.

Deze keuze begrijp ik wel. We willen allemaaleen schone, veilige, leefbare en gezellige binnenstad. 
Auto’s in het centrum zijn in dat beeld niet wenselijk. Als inwoner van de binnenstad vind ik het dan 
ook niet meer dan logisch dat ik een stukje moet lopen voordat ik bij mijn auto in de Irenegarage ben. 
Er is in de implementatie van het nieuwe beleid wel iets waar ik aandacht voor wil vragen; dat is de 
beschikbaarheid van parkeerplekken voor binnenstadbewoners.

Vooral in de weekenden weten toeristen onze mooie stad goed te vinden. Hun aanwezigheid én 
uitgaven dragen bij aan onze bruisende binnenstad, en daarbij aan de leefbaarheid van Enschede. Zij 
willen echter (begrijpelijkerwijs) hun auto’s zo dicht mogelijk bij het centrum parkeren. Dit leidt ertoe 
dat ik al meerdere keren in de weekenden in de Irenegarage geen parkeerplek heb kunnen vinden. Ik 
heb zelfs een keer de situatie gehad dat ik een dikke drie kwartier rondjes gereden heb in de 
parkeergarage tot ik een plekje kon vinden.

Voor het kunnen parkeren van mijn auto in de Irenegarage betaal ik jaarlijks C621,-. Dit vind ik niet 
onredelijk. Het onderhoud van de garage moet immers ergens van betaald worden. Maar ik zou dan 
wel graag ten alle tijden kunnen parkeren zodat ik niet, voordat ik ergens naartoe wil gaan, na moet 
denken over of het wel handig is te vertrekken in verband met de wisselende beschikbaarheid van 
parkeerplekken.

Vanwege het feit dat ik met DigiD in heb moeten loggen om mijn parkeerabbonement aan te vragen, 
ga ik ervan uit dat het bij de gemeente bekend is welke binnenstadbewoners van deze 
abbonementdienstverlening gebruik maken. Mijn vraag aan u is dan ook of u in een 
commissievergadering een agendapunt zou willen wijden aan, dan wel in gesprek met de 
verantwoordelijk wethouder zou willen gaan over, de mogelijkheden om binnenstadbewoners een 
‘eigen’ parkeerplek binnen de garages aan te bieden.

Indien het teveel inwoners zijn en er gezocht moet worden naar‘creatieve oplossingen’ ben ik meer 
dan bereid met u in gesprektetreden envan gedachten te wisselen overwat handig zou kunnen zijn.

Uitkijkende naar uw reactie.
Met vriendelijke groet,




